
Gostynin, 20 grudnia 2017r. 

 

Pan/i 

…………………………………… 

Zapraszam na XXXIX Sesję Rady Gminy Gostynin, która odbędzie się w dniu 28 grudnia 2017r. o godz. 
12.00 w Szkole Podstawowej w Lucieniu. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad,  

- wnioski do porządku obrad. 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady Gminy 
Gostynin. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 
2018. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na rok 2018. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr 154/XXVII/2016 Rady Gminy Gostynin z dnia 19 grudnia 
2016 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Budżetową Gminy Gostynin na 2017 rok. 

8. Informacja Przewodniczących komisji o realizacji wniosków komisji. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

10. Przyjęcie protokołu, z poprzedniej sesji. 

11. Sprawy różne i wolne wnioski. 

12. Zakończenie obrad Sesji.      

 

    Przewodniczący Rady Gminy  

  Tomasz Bronisław Lewandowski 

           

 

Na podstawie art.25 ust.1 pkt 3 ustawy z 8 marca1990r. o samorządzie gminnym (tekst jedn. Dz. U. z 2017r., poz. 1875, 2232) 
pracodawca obowiązany jest zwolnić radnego od pracy zawodowej w celu umożliwienia mu brania udziału w pracach organów 
gminy. 

 

 



Protokół 

z obrad XXXIX Sesji Rady Gminy Gostynin, 

z dnia 28 grudnia 2017 r. 

 

 

 

 

Stan Rady Gminy  - 15 radnych 

Obecnych  - 12 radnych  

Lista obecności radnych w załączeniu. 

Zaproszeni i goście w/g listy obecności. 

 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Wójt Gminy – Edmund Zieliński 

2. Z-ca Wójta Gminy – Andrzej Szyszka 

3. Sekretarz Gminy – Marzena Bulińska 

4. Kierownik SO - Krzysztof Czerwiński 

5. Dyrektor GCK – Paulina Toruniewska 

6. Kierownik GOPS – Magdalena Dołęga 

7. Dyrektor GBP – Elżbieta Włodarczyk 

 

Do punktu 1-go. 

Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Otwarcia sesji o godz. 12.10 dokonał Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław 

Lewandowski. Powitał Radnych, Wójta Gminy, Z-cę Wójta, Sekretarza Gminy, Kierowników 

Referatów Urzędu Gminy, przedstawicieli poszczególnych referatów, Sołtysów oraz media i 

wszystkich obecnych.  

 

Wójt Gminy Edmund Zieliński wniósł o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 7a „Podjęcie 

uchwały w sprawie: ustalenia wykazu wydatków budżetu Gminy Gostynin niewygasających z 

upływem rok budżetowego 2017”. 

 

Radni zmianę do porządku obrad przyjęli 12 głosami za. 

Radni porządek po zmianach przyjęli 12 glosami za. 

 

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność i rozpoczął obrady. 

 

Do punktu 2-go.  

Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radna Ewa Michalska zgłosiła 1 interpelacje: 

1. Panie Wójcie, ja chciałam zgłosić remont wiat przystankowych, jedna wiata w m. Wrząca. Tam 

został tylko szkielet. I poprawę dachu na wiacie przystankowej w m. Solec przy posesji nr 10. 

 

Radny Jerzy Węglewski zgłosił 2 interpelację: 

1. Panie Wójcie, ja w formie już interpelacji, oficjalnie, to co mówiłem na komisji, poproszę o 

szczegółową informację na temat obecnego wykonawcy i podwykonawcy kanalizacji w Sokołowie. 

No termin to wiem z uchwały, że jest czerwiec zakończenia, także mam to.  

2. Druga sprawa dotycząca, jakie są kary umowne w umowie dla wykonawcy zapisane, za 

niedotrzymanie terminu inwestycji. 

 



Radna Jolanta Sulma zgłosiła 1 interpelacje: 

1. Ja Panie Wójcie chciałam się zapytać w sprawie podtapiania remizy i Pana Jędrzejewskiego 

Józefa, bo w tej sprawie nic nie zostało zrobione, a woda spływa z szamba ekologicznego też 

dodatkowo od Państwa, od tzw. „Agronomówki” w Skrzanach i przelewa się też woda w stawie, 

także wszystko tam leci, nikt, nic do tej pory nie zrobił. Tutaj mieszkańcy mówią, że jeśli przyjdzie 

mróz, to ten nowy asfalt, który został zrobiony w Skrzanach, podniesie i rozwali jeszcze dodatkowo 

ten asfalt. Także oprócz tego, że jest podlane dwa budynki, zalane, tam wczoraj strażacy próbowali, 

wylewać, ale niestety woda zalewa innego gospodarza, także zatrzymali się z tą pracą. Chciałabym, 

żebyście Państwo rozwiązali tą sytuację, może jako gmina. 

 

Do punktu 3-go. 

Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady Gminy 

Gostynin przedstawił Wójt Gminy Edmund Zieliński. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

(Radny Piotr Piotrowski, Stanisław Wasiński i Zbigniew Osmałek wyszli z sali posiedzenia). 

 

Do punktu 4-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2018. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 253/XXXIX/2017 została przyjęta 9 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 5-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

na rok 2018. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 254/XXXIX/2017 została przyjęta 9 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 6-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę Nr 154/XXVII/2016 Rady Gminy Gostynin z dnia 19 grudnia 2016 roku w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński omówił projekt uchwały. Oczytał uzasadnienie do projektu uchwały. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 255/XXXIX/2017 została przyjęta 11 głosami za i 1 wstrzymującym się i stanowi 

załącznik do protokołu.   

(Radny Piotr Piotrowski, Stanisław Wasiński i Zbigniew Osmałek wrócili na salę posiedzenia). 

 

Do punktu 7-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę Budżetową Gminy Gostynin na 2017 rok. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński omówił projekt uchwały. Oczytał uzasadnienie do projektu uchwały. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 256/XXXIX/2017 została przyjęta 11 głosami za i 1 wstrzymującym się i stanowi 

załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 7a-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: ustalenia wykazu wydatków budżetu Gminy Gostynin niewygasających z upływem rok 

budżetowego 2017. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 



Uchwała nr 257/XXXIX/2017 została przyjęta 11 głosami za i 1 wstrzymującym się i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 8-go. 

Informacja Przewodniczących komisji o realizacji wniosków komisji. 

 

Komisja Zdrowia Pomocy Społecznej Oświaty Kultury i Spraw Mieszkaniowych:  

wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Budżetu i Finansów:  
wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej:  

wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Rewizyjna: wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego Rolnictwa Leśnictwa i Ochrony Środowiska:  

wniosków nie wypracowała. 

 

Do punktu 9-go. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Z-ca Wójta Gminy Andrzej Szyszka: Pani Radna Michalska pytała o wiaty przystankowe we 

Wrzącej i w Solcu. Fakt jest faktem, jeżeli chodzi o wiatę na Wrzącej, to już trwa. Myślę, że, ja 

przede wszystkim dołożę wszelkich starań, żeby to było zrobione. Po prostu potwierdzam ten fakt. 

Pan Radny Węglewski tutaj odpowiedź będzie pisemna, bo nie pamiętam wszystkiego, muszę 

sprawdzić, a nie chcę wprowadzić w błąd. 

Pani Radna Sulma odnośnie tych podtopień. Pani Radna z uwag na warunki atmosferyczne takich 

sytuacji jest wiele. Ostatni przypadek jest z m. Ruszków, nie wiem, jak ten Pan się nazywa, ale tam 

woda się po prostu wdzierała na jego prywatną posesję. Podobny przypadek, jest sprawa przepustu 

w Białotarsku przy cmentarzu. Woda po prostu wypłukała podbudowę, zrobiła się średnicy 

metrowej dziura, praktycznie w osi jezdni, więc na pewno też ten temat będzie, że tak powiem, 

przez Urząd podjęty. Ale tak jak powiedziałem warunki pogodowe tegoroczne są tragiczne. Nie ma 

praktycznie dnia, żeby nie była interwencja odnośnie przejezdności, odnośnie zalania, czy 

podtopień. Więc proszę o wyrozumiałość. Ten temat na pewno nie zostanie potraktowany po 

macoszemu, będzie podjęta próba rozwiązania.  

 

Do punktu 10-go. 

Przyjęcie protokołu, z poprzedniej sesji.  

Protokół z obrad XXXVIII Sesji Rady Gminy został przyjęty 12 głosami za.  

 

Do punktu 11-go. 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał pismo firmy 

MIGPC Sp. z o. o., które stanowi załącznik do protokołu.  

Wójt Gminy Edmund Zieliński: Prezes firmy wystąpił do nas w zasadzie z takim wnioskiem, czy na 

terenie Gminy nie ma takiej jakiejś większej działki, miał na myśli dwa, trzy hektary przynajmniej, 

bo taka jest potrzebna, żeby zainwestować w budowę hali produkcyjnej stolarki aluminiowej. Więc 

jedynym o takiej powierzchni, takim gruntem, jakim dysponujemy, to jest Rogożewek za DPS. Nie 

jest to grunt, który jest łatwo adaptować na cele inwestycyjne, bo to jest grunt rolny, niełatwy do 

przekształcenia. Na pewno ten teren, że tak powiem, przyciągnąłby kolejną inwestycję. Wiemy 

doskonale, że mamy tam praktycznie ponad 20 ha, powierzchni, nie licząc samego DPS. Coś z tym 



terenem warto byłoby zrobić, o przeznaczeniu tego na kolejne działki, ja sobie tego nie wyobrażam, 

bo na terenie gminy mamy ich wystarczająco, więc raczej myślałbym w iść w kierunku 

inwestycyjnym, jak gdyby tak wstępnie wskazałem, że ewentualnie możemy zacząć rozmowy. Ja 

chciałem Państwu dzisiaj przedstawić to pismo sygnalizacyjnie, po to, żebyśmy w styczniu zajęli 

się nim tak poważnie tym tematem, żebyście Państwo mieli sygnał, że coś takiego się tam rodzi, a w 

styczniu, żebyśmy na komisjach sobie porozmawiali tak bardziej szczegółowo, czy jesteśmy 

zainteresowani, na jakich warunkach, czy zaprosimy wtedy ewentualnie przedstawiciela tej firmy, 

żeby jakieś tam szczegóły zdradził. Oni też oczywiście warunkowali, że im potrzeba, żebyśmy my, 

powiedzmy w ciągu 3-4 miesięcy dali im wyraźny sygnał, czy jesteśmy w tym zakresie 

zainteresowani, czy maja szukać sobie innej lokalizacji. Wiadomo, że to przyniesie, lokalizacja na 

terenie gminy przyniesie nam podatki od nieruchomości, może, wnioskodawca też wnioskuje na 

początku jakaś tam perspektywa zwolnienia, potem jak się rozwiną w ciągu kolejnego roku 

działalności, więc potem w następnych latach. Dlatego tak jak mówię, to pismo, przedstawiłem 

dzisiaj Państwu, po to, żeby zasygnalizować temat, którym mamy w styczniu się zając tak bardziej 

roboczo.  

Radny Zygmunt Kieplin: a czy nie można zrobić tak, żeby im od razu to sprzedać? 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: to jest temat do rozmowy.  

Radny Zygmunt Kielin: żeby później tak nie wyszło, jak wyszło w GS? Postawiony jakiś budynek i 

później wszystko przewyższy wartość naszej działki i wtedy my mamy problem. Tak jak ma 

problem GS, na Kowalskiej tam.  

Wójt Gminy Edmund Zieliński: tzn. GS miał źle skonstruowaną umowę. Wiadomo, że my sobie na 

taką konstrukcję umowy nie pozwolimy, dokonano tam pewnych zapisów, które później inwestor 

wykorzystał przeciwko GS. 

Radny Jerzy Węglewski: czy macie Panowie Wójtowie jakąś informację, jakiś wywiad, co to za 

firma jest, czy coś robią, ile ludzi zatrudniają? Czy to jest nowa firma? 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: na ten moment jest to nowa firma. 

Radny Jerzy Węglewski: skąd maja kapitał na inwestycje? Bo to jest ważne, bo tu dużo obietnic 

pięknych i oni od nas wymagają dużych inwestycji, bo i droga i uzbrojenie terenu i dzierżawa i 

zwolnienie z podatku na 10 lat. Żebyśmy później, żeby się nie okazało.. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: zwolnienie na 10 lat, to jest raczej nie możliwe. 

Radny Jerzy Węglewski: na ja rozumiem, ale opieram się na piśmie, które skierowali do nas. Duże 

mają wymagania, prawda? A firma jest bez żadnego kapitału, z tego co Pan mówi.  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: ja bym tutaj uznał, 

rzeczywiście to co Pan Wójt mówi, że pismo jest sygnalnie, że coś się w tym zakresie dzieje, a o 

szczegóły będziemy pytać na komisjach styczniowych.  

Wójt Gminy Edmund Zieliński: porozmawiamy na komisjach merytorycznych. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: odczytał pismo Pana 

Dariusza Szymańskiego, które stanowi załącznik do protokołu. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński:  tutaj też oczywiście skierowałem to pismo do Państwa, jako 

sygnał, do szczegółów przystąpimy w miesiącu styczniu. Tak jak wspomniane jest, w tym piśmie, 

że 28 listopada, na zaproszenie wtedy Przewodniczącego Komisji Rozwoju, Pan Szymański 

przedstawił wstępnie te założenia rewitalizacji Zalewu Piechota, z tym, że na dzień dzisiejszy 

sprawa wygląda dość skomplikowanie, ponieważ, tak, pierwotnie dzierżawcą, który w przetargu 

wygrał tą dzierżawę Zalewu Piechota była firma Dariusz Szymański Ultra.., dokładnie nie 

pamiętam, w każdym bądź razie to była firma, która jednoosobowo prowadził Pan Dariusz 

Szymański, ta firma potem w trakcie uległa likwidacji, w związku z tym, że sam Dariusz 

Szymański, jako osoba fizyczna wystąpił o aneks do tej umowy, na ten moment taki aneks był 

możliwy. Czyli z jednoosobowej firmy Dariusz Szymański, firma P.H.U Ultra, potem tak jak 

pamiętam, na osobę fizyczną Dariusz Szymański można było tą umowę aneksować. Natomiast w tej 

chwili jest to nowy zupełnie podmiot. Tak jak tutaj z naszym Mecenasem rozmawialiśmy, takie 

proste przedłużenie tej umowy z Dariusza Szymańskiego, na nowa firmę Stowarzyszenie 

Miłośników Zalewu, nie jest takie łatwe. W związku z tym, to nie jest takie proste przełożenie, że 



tak, od razu przedłużamy itd. Szukamy rozwiązania, dlatego też to zostawiamy sobie na styczeń, już 

na konkretne rozmowy na komisjach. Gdy wspólnie tutaj z Mecenasem, z panem Konradem, jakiś 

pomysł wypracujemy i zaproponujemy Panu Szymańskiemu, jakie można znaleźć tutaj wyjście, 

żeby ewentualnie wyjść naprzeciw temu projektowi. Ja też oczywiście tego od razu nie skreślam. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: odczytał pismo Pana 

Smyczyńskiego, które stanowi załącznik do protokołu. 

Z-ca Wójta Gminy Andrzej Szyszka: zgodnie z tym pismem, co Pan pisze, te zdarzenia miały 

miejsce, opracował dokumentację, jest właścicielem działek i po prostu chce, żeby uzbroić teren 

poprzez budowę sieci wodociągowej i nie ukrywam, że wtedy będzie, że tak powiem, inna cena 

tych nieruchomości, niż w takim stanie rzeczy, jaki jest w tej chwili. Ja w rozmowie z tym Panem, 

tłumaczyłem, że do tej pory, żeśmy w pierwszej kolejności realizowali te inwestycje wodociągowe 

na tych działkach zamieszkałych, z uwagi na te lata suche, gdzie był problem z wodą dla 

mieszkańców tam mieszkających od iks lat. Więc tego typu inwestycje nie wykluczamy, tak? Ale 

nie wydaje mi się, że wymagają jakiegoś tam priorytetu z tego tytułu. Kolejność, to przynajmniej  

najpierw uporządkujmy temat sieci wodociągowej w tych nieruchomościach zamieszkałych, a 

potem ewentualnie zajmiemy się tymi, które są planowane do zabudowy. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: nie odsuwamy oczywiście tematu. 

Z-ca Wójta Gminy Andrzej Szyszka: nie skreślamy, ale wydaje mi się, że jakaś hierarchia potrzeb 

powinna być zachowana. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: no winniśmy temu Panu 

odpowiedź, czy Urząd przygotuje odpowiedź? 

Radny Zygmunt Kieplin: ale chwileczkę, zaraz pomału, ja znałem sytuację, tylko ja nie znam 

szczegółów, dlatego, że bezpośrednio ten Pan rozmawiał z Wójtem, bo to już w 2016 roku był w 

Urzędzie Gminy, Wójt, nie wiem, czy jeden, czy drugi, zlecił mu wykonanie tego i miał 

prawdopodobnie obiecane, że jak nie w 2017r., to w 2018r. na pewno ten wodociąg zostanie 

wykonany. Tam już są niektóre działki ogrodzone, na niektórych działkach jest już nawieziony 

materiał i wszyscy czekają za wodą i chcą kanalizację. Prawdopodobnie chce już robić drogę, 

podobno ma nawiezione kupę tych płyt chodnikowych, krawężników, kruszarkę ma wziąć i ma to 

zrobić i chciał wodociąg, żeby później już po tym nie kopać. Ale to jest sprawa między nim, a 

Wójtem. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: tzw. wiadomo, że jeżeli tam jakaś rozmowa była w tamtym roku 

była, bo to już nie pierwszy jest taki przypadek, że takie opracowanie i dokumentacja, jak gdyby 

troszeczkę przyspiesza, bo to jest krok do przodu, jeżeli ktoś czegoś oczekuje, bo tak jak mieliśmy 

tez na którejś tam sesji oczekiwania i tam właściciel działek nic nie deklaruje, tylko oczekuje, tak, 

natomiast tu już mamy przynajmniej dokumentację, jakiś gest ze strony właściciela działek jest i 

dlatego tak jak mówię, że nie ukrywam, że nie odsuwamy tego tematu zupełnie na bok i jak 

możliwości finansowe gminy pozwolą, to zaproponuję Państwu przyjąć, ale to Państwo przyjmiecie 

do realizacji w budżecie. To nie jest sprawa między Panem, a mną, bo ostatecznie to Państwo 

decydujecie, jakie zadania inwestycyjne w budżecie umieścimy. 

Radny Zygmunt Kieplin: ale Panie Wójcie, tu chodzi o słowo, bo jeśli się z kimś rozmawia i daje 

się słowo, to do czegoś to zobowiązuje.  

Radna Ewa Michalska: mam pytanie, czy tam nie ma sieci wodociągowej, w ogóle? 

Radny Zygmunt Kieplin: jest sieć wodociągowa. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński jest, tylko na przestrzeni tych działek, po podziale tych działek, 

trzeba rozprowadzić.  

Radny Zygmunt Kieplin: przez działki trzeba rozprowadzić. 

Radna Ewa Michalska: ale to już chyba jest jako przyłącze? 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: nie, nie, dlatego, że tych działek jest dużo, to nie może być jako 

przyłącze. 

Radny Zygmunt Kieplin: tak główna sieć musi iść. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: tam jest kilkadziesiąt, z tego co kojarzę, tych działek, więc musi 

być normalna sieć z hydrantami, a dopiero później przyłącza. 



Radna Ewa Michalska: a czy ta osoba, czy Pan Wójt liczył jakiego rzędu są to wydatki? 

Radny Zygmunt Kieplin: to jest główna linia, gdzieś 600m.  

Wójt Gminy Edmund Zieliński: ja nie pamiętam kosztorysu. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: Panie Wójcie, Pani 

Sekretarz, proszę o przygotowanie odpowiedzi i w ślad za tą dyskusją, która się odbyła na 

dzisiejszym posiedzeniu i oczywiście do wiadomości mojej, czyli Rady Gminy, żeby to było 

załatwione. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: oczywiście. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: odczytał pismo 

Dyrektora SP w Zwoleniu, które stanowi załącznik do protokołu. Dyrektor informacyjnie nam 

przesłał pismo, że taką procedurę wyłonienia patrona wszczął. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: żeby na Wojewoda w trybie nadzorczym tego nie zmienił. 

Radny Szymon Szczypawka: dobra inicjatywa Dyrektora Szkoły. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: jeżeli chodzi o pisma, 

które były przygotowane na dzisiejsze posiedzenie, to jest wszystko. Jeżeli macie Państwo potrzebę 

wrócić do dyskusji budynku, w ślad za tym pismem, to jest jeszcze na to pora. Tak naprawdę, to 

musimy stwierdzić, czy.., bo tak do końca to chyba nie mamy określonego, czy Pan Wójt będzie 

robił ta ekspertyzę, czy nie? 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: ja chcąc zaproponować Państwu jakąkolwiek decyzję, ja muszę się 

czymś podeprzeć. Uważa, że te materiały, które są, dla mnie nie są do końca jasne. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: czyli deklaruje Pan 

realizację tej ekspertyzy? 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: tak. 

Radny Piotr Piotrowski: no taki wniosek był z Komisji Rozwoju. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: tak, ale, żeby to było 

zaprotokółowane, że Pan Wójt przystępuje do ekspertyzy i jak gdyby wywiąże się z terminu 

wskazanego przez siebie, czyli do końca kwietnia.  

Radny Jerzy Węglewski: Panie Wójcie, ja mam taką drobną sprawę, chodzi o.., w związku z 

budową kanalizacji i zniszczonym tym parkingiem przy kościele, tutaj rozmawiałem z Księdzem 

Proboszczem, Ksiądz prosi o przywrócenie tego do użyteczności jakiejś bieżącej do wiosny, no, bo 

jak zostanie tak na zimę, to kiepsko to wygląda. Czy to zostanie naprawione w jakiejś formie? 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: zgodnie z umową, wykonawca ma naprawienie nie tylko parkingu 

przy kościele, ale wszystkich działek.. 

Radny Jerzy Węglewski: tak, ale jeśli chodzi o bieżące, w tej chwili, bo nieużyteczny będzie przez 

rok, do lata? 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: nie wiem, teraz w jakim terminie, czy w ciągu tygodnia, dwóch 

tygodni, na pewno zostanie usunięty ten nadmiar ziemi, zostanie to wywiezione, wskazane jest 

miejsce, uzgodnione bardzo blisko, już podjęliśmy rozmowę, ja pomogłem wykonawcy w tym 

zakresie. I oczywiście on ma zapisane to w umowie, że musi to przywrócić do stanu zastanego. Czy 

to na ten moment będzie możliwe, żeby w zimę można było tam parkować samochody, trudno jest 

mi w tej chwili odpowiedzieć. Natomiast wiadomo docelowo z wiosną na pewno to będzie 

zrobione. 

Radny Jerzy Węglewski: tak, tylko Panie Wójcie, sam Pan rozumie, że umowa obejmowała 

zakończenie inwestycji koniec listopada, potem było przeciągnięte na 15 grudnia i nie jest to 

zrobione. Teraz mamy jakby nową sytuację, gdzie ta umowa, ta robota przedłuża się o kolejne pół 

roku, a teren jest nie do wykorzystania przez parafię, prawda? 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: umowa obejmuję nie tylko położenie sieci, ale umowa obejmuje 

doprowadzenie działek do stanu użyteczności. 

Radny Jerzy Węglewski: ja rozumiem, ale po zakończeniu inwestycji. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: i na piśmie dostanie Pan odpowiedź. 

Radny Jerzy Węglewski: inwestycja powinna być zakończona zgodnie z planem, kiedyś, już, a teraz 

się sytuacja zmieniła i teraz Ksiądz Proboszcz, oczekuje, że w tej nowej sytuacji będą poczynione 



kroki, żeby na bieżąco przywrócić ten parking do jakiejś użyteczności. Żeby można tam było 

wjechać i przejść suchą nogą, a nie po błocie. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: w interesie wykonawcy jest, żeby to zrobić jak najszybciej.  

Radny Jerzy Węglewski: ale po zakończeniu robót. 

Radny Marek Kołodziejski: Ksiądz Proboszcz się pomodli o pogodę i będzie dobrze. 

Radny Jerzy Węglewski: przekaże słowa radnego, Księdzu Proboszczowi. 

Radna Ewa Michalska: myślę, że to jest ważne, co Pan Radny Węglewski powiedział, dlatego, że 

faktycznie jest to mała działka, a przy kościele jest to droga wojewódzka, duży ruch i naprawdę jest 

trudno, czy zaparkować samochody, bo w większości każdy przyjeżdża samochodem i to naprawdę 

jest duże utrudnienie, dlatego tutaj wspieram kolegę, w tym, żeby to naprawdę przywrócić do 

użyteczności. 

Radny Jerzy Węglewski: jeszcze tylko Panie Wice Przewodniczący się tylko odniosę, gdyby Pan 

Przewodniczący wiedział jakim nakładem i jakim koszem poprzedni Ksiądz Proboszcz świętej 

pamięci, Marek Topolewski ten parking zrobił, to by Pan się dzisiaj nie odezwał ani słowem na 

temat tego parkingu, tymi słowami, co Pan powiedział, że obecny Ksiądz Proboszcz pomodli się o 

dobrą pogodę. 

Sołtys sołectwa Marianka – Górki Pierwsze Jerzy Sztopel: chciałem się zapytać Panów Wójtów, jak 

jest sprawa z tym wjazdem? Bo miała do piątku odpowiedź być i nie ma. Mieszkańcy domagają się 

odpowiedzi na piśmie. Bo miało być do końca listopada, w końcu listopad minął, następne terminy, 

nic nie wiadomo. Ja już nie mam jak tłumaczyć mieszkańcom. I druga sprawa, to tą tablicę, żeby 

tam powiesić, czy to ZK, czy ktoś, nie wiem, ma to wykonać. Od trzeciej, czy czwartej sesji ona jest 

opuszczona, co zgłaszałem i do tej pory tez nie jest zrobiona, ani napisy nie zmyte, bo ona 

pomazana była przez, z Łodzi takich gości i do tej pory nie jest usunięte. Przy drodze wojewódzkiej 

usunięte te napisy były, a tutaj nie. 

Z-ca Wójta Gminy Andrzej Szyszka: udzielimy pisemnej odpowiedzi. Tylko te napisy jeszcze bym 

poprosił, na tablicach? 

Sołtys sołectwa Marianka – Górki Pierwsze Jerzy Sztopel: tablica Górki Pierwsze miejscowość, jak 

się jedzie po jednej stronie i po drugiej, jak na Mariankę się wjeżdża i na Górki. 

Rady Piotr Piotrowski: Panie Wójcie, ja tą odpowiedź pisemna tez bym chciał. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: jeszcze chciałem zasygnalizować sprawę działki w Solcu obok 

szkoły. Ostatnie rozmowy, które prowadzę z właścicielką i potencjalnie zainteresowanym Panem 

Kozłowskim. Ostatecznie Pan Kozłowski powiedział, że odpuszcza i nie przystępuje do tego kupna, 

więc jak gdyby ta działka jest w tej chwili dla nas w zasięgu ręki. Mówimy o tej działce 

przylegającej, na tym skrzyżowaniu, dla nas jest rzeczywiście bardzo atrakcyjna i w tym kierunku 

powinniśmy, że tak powiem iść. Kwota, którą w tej chwili ostatecznie właścicielka jest w stanie 

zaakceptować tj. 41tys. zł. Z tym, że ja dzisiaj też nie żądam od Państwa decyzji, tylko w styczniu. 

Obiecałem, że w styczniu już decyzję podejmiemy taka ostateczną.  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: no tak, ale, też żeśmy, że 

tak powiem, sobie obiecali, że usiądziemy i o tym problemie porozmawiamy, bo to nie jest tylko 

problem Solca. Bo jest wiele innych i teraz trzeba się zdecydować, czy ustalimy jakiś preliminarz 

tych zakupów, no bo każdy ma tam jakieś potrzeby związane z parkingami, z dojazdami i z różnymi 

innymi rzeczami. Więc trzeba to byłoby trochę zinwentaryzować i określić priorytety. Co jest 

absolutnym pierwszeństwem, co może poczekać, ale, żeby.. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: więc dlatego też proszę, zgłaszajcie Państwo Radni w swoich 

okręgach, swoje potrzeby. Spiszemy to na jednym dokumencie i wtedy będziemy dyskutowali nie o 

jednej tylko działce, a o 5, czy 10. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: dokładnie tak. 

Wójt gminy Edmund Zieliński: natomiast wypuszczenie w tej chwili z ręki tej działki z Solca, 

akurat byłoby trochę przez nas niedopatrzeniem, bo ona naprawdę dla nas jest bardzo ważna i 

rozwiąże nam dużo problemów. Kwestia pozyskania powiedzmy, czy od kurii potem tej działki po 

drugiej stronie, czy tej działki, to są kwestie rozmowy takiej roboczej. Natomiast sygnalizuję 

Państwu, że tak się przedstawia sprawa działki w Solcu. 



 

Kończymy lada moment rok 2017, nie ukrywam, że trudny rok, trudny jeśli chodzi o inwestycje, 

realizacje inwestycji, bo głównie mówimy o realizacji, z uwagi na warunki pogodowe. Wiecie 

Państwo jak było na drogach i w realizacji inwestycji drogowych i bieżącego utrzymania dróg. 

Termomodernizacje szkół szły, jak szły, ale też dzięki Bogu jakoś udało się je dokończyć i spiąć. 

Nie wszystkie inne inwestycje, tak jak np. kanalizacja w Sokołowie, też z uwagi na panującą 

atmosferę zewnętrzną, warunki pogodowe, no i też po części pewnie też i wykonawcy, dlatego 

wiadomo, że wykonawcy byliśmy w stanie wydłużyć termin do pewnego momentu, a potem 

przestaliśmy już go dalej przedłużać. Ale jakoś tam, myślę, że te inwestycje zaplanowane uda nam 

się dopiąć w jakiejś tam perspektywie czasowej. Za Państwa zaangażowanie też chciałem bardzo 

serdecznie podziękować. Za realizację tego budżetu roku 2017. Budżet na 2018 rok już Państwo 

uchwaliliście, mamy przyjęty. Mam nadzieję, że aura zewnętrzna będzie bardziej sprzyjała w roku 

2018 i bez większych problemów zrealizujemy to wszystko. Nikt nie powiedział, że jest łatwo i że 

będzie łatwo, bo wiadomo, że zawsze przy realizacji są różne zdarzenia, jakieś problemy, które 

trzeba pokonywać, więc oczywiście dołożymy wszelkich starań, żeby też budżet 2018 jak najlepiej 

zrealizować. Święta minęły, przed nami Nowy Rok. W związku ze zbliżającym się Nowym 

Rokiem, przyjmijcie Państwo i Państwo Sołtysi życzenia Szczęśliwego Nowego Roku, ambitnych 

planów i realizacji jak największego odsetka z tych ambitnych planów. Dla Państwa Radnych 

przygotowaliśmy skromne upominki.   

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: Panie Wójcie pozwoli 

Pan, że ja w imieniu Radnych podziękuję Panu za współpracę, za realizację budżetu tegorocznego,  

oczywiście pogoda była taka, jaką widzimy, akceptujemy to, że nie wszystko udało się zrobić. Ale 

jak Pan wspomniał, myślę, że przyszły rok będzie rokiem lepszym. I tego Panu, Panu Wójtowi, Pani 

Sekretarz, Pracownikom Urzędu, Wszystkim związanym z samorządem, Mieszkańcom, Sołtysom, 

w imieniu Radnych życzymy. Oczywiście wszystkiego najlepszego w Nowym Roku. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: jeszcze mam informację dla Państwa Sołtysów, że w Tłusty 

Czwartek, to jest 8 luty 2018r. planujemy takie uroczyste spotkanie z Sołtysami. Już Państwa w tym 

momencie zapraszam, oczywiście zaproszenia imienne do Pastwa dotrą. Chcemy takie bardziej 

uroczyste spotkanie zrobić. Tłusty Czwartek, 8 lutego w Ruszkowie. I wtedy dla Państwa Sołtysów 

też będą upominki. 

 

Do punktu 12-go. 

Zakończenie obrad Sesji. Zakończono o godz. 13.10 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski podziękował Radnym, Wójtowi 

Gminy, Z-cy Wójta Gminy, Sekretarzowi Gminy, Kierownikom Urzędu Gminy, Sołtysom i 

wszystkim obecnym za uczestnictwo w obradach XXXIX Sesji Rady Gminy i zamknął je. 

 

Protokółowała: 

A. Maślana 

        

 

Przewodniczący Rady Gminy 

                Tomasz Bronisław Lewandowski 

 

 

 

 


